
ho aconseguirem a base de crear una 
comissiò, una junta especialitzada en 
la qual integrarem eis empressaris que 
han de comprendre que d'alguna ma-
nera han de contribuir en aquesta de-
fensa social, i ecologica que la seva 
actuació per altra banda, productiva, 
comporta, i a la que s'han d'incloure 
eis politics, esperem ja de La Generali-
tät en aquest moment, els teenies i els 
veins arectats per aquesta situació i 
per tant no parlarem només d'ecologia 
sino que crearem aqüestes comissions 
vives, perqué estaran nodrides per la 
gent que pateix eis problèmes, i que 
tindran com a missió encarregar—se de 
la defensa física i biologica del nostre 
pais. En sisé Uoc voiem donar un sub-
sidi d'atur permanent i suficient per a 
totes les persones que no t i n ^ i n tre-
ball. Considerem que el quedar sense 
trebaü és abans que res una humiliació 
per a la persona que pateix aquesta si-
tuació, aesprés és a més un problema 
economic greu per a aquesta persona 
i no cal dir per a la societat i la comu* 
nitat. Per tant al menys que aqüestes 
persones que ja tenen prou desgracia 
de veure la seva utüitat menyspreada 
pel sistema tindran la satisfaccio 
de veure que la seva part econòmica 
disminuebí. En setè, Uoc diem que la 
petita i mitjana enyressa, no és sem-
pre inferior amb eficacia i competen-
cia a la gran empressa, al contrari, 
es pot dir que generalment es més efi-
caç i més competent que moites de 
les grans empresses. Aquesta familia 
de la petita 1 la mitjana empressa és 
la que fa possible la democracia, ne-
cessiten capitals i necessiten crédits 
i les dificultats de trovar—ne a les 
organitzacions bancaries, es evident 
perque el sistema de la borsa de valors 
els està pràcticament prohibit i és en 
aquest sentit que tendim a crear un 
organisme, una comissió reguladora a 
Catalunya de la situació financiera de 

la petita i la mitjana empressa perqué 
puguin trobar condicions de crédit i 
de co i t a l i de recursos economics que 
la situi amb igualtat de condicions a 
las empresses més grans. 

En vuitè Hoc, esmentarè la reforma 
agraria, tema que també ens preocupa 
molt, nosaltres volem intentar que el 
pagés tingui accès fácil a la terra, a la 
propietat de la terra. 

Per altre banda creiem que necessita 
assesorar tècnicament a I'hora dels cul-
tius. Hem de organitzar una estmctura 
comercial i de comercialització dels 
productes agricoles avui en dia inefi-
cient, car i improductiu; hem de bus-
car també fmanciació adecuada per el 

?>rocés de producció agricola i, en de-
initiva, espertm que això produeixi 

una disminució dels preus de consum. 
També volem dedicar com a punt 

nové uns recursos especiáis a la inyes-
tigació i a la cultura popular, a la cien-
cia i a la tècnica com a elements b^ics 
per produir el progrès economic i so-
cial de Catalunya. I finalment, com a 
punt desè, volem lluitar contra la co-
rrupció econòmica, contra la especula-
ció a tots el nivells, contra Tabus del 
poder. 

HA ESTAT POSITIVA LA TASCA 
DE LA COMISSIO NEGOCIADORA 

Jordi Pujol, tot just iniciar el seu 
parlament, va dir: "La casualitat fá 
que s'hagin donat unes coincidencies 
aquí a Granollers que son les següents 
i es de que en Ramon Trias Fargas jus-
tament aqui a Granollers va fer aquell 
gest, va tenir una importancia, perqué 
va palpar la inocencia de la gent i va 
permetre assenyalar aquest camí de 
superació deis personalismes, justa-
ment aqui va presentar la seva dimissió 
com a president del seu partit per tal 
de fer més fácil Tentesa entre les for-
ces politiques. La casualitat va fer 

també una altra cosa, que lliga ambia 
linea politica que intentarem d'esbri 
nar ara i es que aquí a GranoUers. e 
dia 3 o 4 de desembre en una confe-
rència meva aquí, va arrivar la noticia 
a través d'un periodista que hi haviaa 
la sala de que jo havia estât anomenat 
représentant, no die pas de Catalunya 
perque això no no estât mai, però i 
de tota una serie de forces politiques 
sindicáis catalanes la comissió negocia 
dora de Madrid, i finalment la casu¿ 
tat fa també que avui tinguem, EDC 
CDC parlant a Granollers junts,l'ende 
mà d^aver fet a tota una sèrie de for 
ces politiques aflns, una proposta con 
creta per tal aue de tot aixo aue se'n 
parla tant, i es la umtat s'esdevingu 
realitat. 

Aquets tres fets Uiguen tots el 
amb una linea politica d'autentic 
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servei d'una politica de democràcia , tota e 
aventada (democràcia politica econò «nosar 
mica i social) i al servei d'una politic: 
inspirada en una voluntat de govern 
No aclareix gaire o quasi gens, parlai 
del passat, i sobretot parlar de lespo 
lèmiques, perqué mai no ens hem de 
dicat* ^ r e a respondre als atacs ni 
les polémiques m a intevenir—hi gaire 
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EI Cinema MundiaK Uoc dels mitings del centre-esquerra, pie de gom a gom. El miting 
amb més gent del que s'han fet fìns ara. 

mai no ens hem dedicai gairc atoma: 
els rocs que ens tiren perqué és perdr" 
el temps i nosaltres d'obejtiu noméi 
en tenim un, el de veure com tots pie 
gats reconstruim Catalunya; algún 
som testimoni, suposo que alguns de 
aqui presents devieu ser—hi tamb 
aquell dia, de l'aplaudiment que v 
sorgir molt espontani, molt fort, mo 
intents, el dia de aqui, sense queningi p< 
s'ho esperés en aquell moment es 
dir: "en Pujol, aqui present acaba ( 
ser désignât représentant de tot— . 
aquests sectors politics i socials per ta pe y te 
de intentar una negociació amb el go 
vem", tanmateix, com sabeu despréB». U q 
hi ha hagut moites polémiques, polè 
miques a les quais no es pas que n̂  
n'hem fet cas, perqué n*hem fet, per 
si que hem cregut, en un moment d( 
terminât, que no haviemd'acceptar-
les o que no haviem d'acceptar les exf 
gències, sempre d'acord amo una line 
politica basada en un criteri d'eficàci; 
1 de voluntad de servir Catalunya in' 
de fer maniobres tactiques per desco 
locar Tadversari politic, hem cregu 
que haviem de continuar fent aques 
servei, nosaltres vam acceptar aquesl 
responsabilitat perqué és molt nost; 
acceptar la responsabilitat quan en 
toca, quan ens ve, quan creiem que 
necessari pel be del pais, que alguju 
gui aquesta carta. Vam acceptar aques 
ta responsabilitat tot i que ja 
da ac(ui a Granollers mateix jo vu 
anunciar i segur que a la sala n'hijei 
haver més d ^ n aue ho deu recordaj 
que el résultat d'aquestes negocia 
cions que anàvem a miciar era inccrt 
també vàrem anunciar ben publica 
ment que el résultat seria dccepci' 
nant, per la matebca expectacio de _ 
gent, perqué tendebc, i és logic, tei 
dim tots- a confondre la realitat am 
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